

VICTORIA

BEE BEE KIDS INFANT & TODDLER PROGRAMME



Victoria (Kornhill) Nursery 維多利亞(康怡)幼兒園

About Us 關於我們





Victoria (Kornhill) Nursery is a professional early childhood development centre under Victoria Educational Organisation. Our infant and toddler programmes are tailored for children aged between 1- to 3-year-old. Believing in the principle that "the environment is a third teacher for children", we provide a safe, stimulating and engaging learning environment where children's curiosity, creativity, confidence and trilingual communication skills (Four Cs) are nurtured. 维多利亞(康怡)幼兒園是維多利亞教育機構成員,唯專業學前教育中心為1至3歲大的幼兒

維多利亞(康怡)幼兒園是維多利亞教育機構成員,唯專業學前教育中心為1全3歲大的幼兒 提供親子遊戲班課程。我們相信「環境是幼兒的第三位老師」,透過營造一個安全、富挑戰 性及互動的學習環境,以培育幼兒四方面的發展:好奇心、創意、自信心和溝通能力,簡稱 Four Cs。

Our Envisaged Learner Profile

我們希望培養的個人質素







Designed by experienced educators, our programmes aim to nurture the four Cs: curiosity, creativity, confidence and communication skills. To do this, our team of dedicated teachers plan and implement a series of multi-sensory, play-based learning engagements that not only support the development of the four Cs, but also equip children with life-relevant knowledge, values and skills that prepare them for future inquiry-based learning and for the transition into pre-nursery education. To encourage children's agency (i.e., the ability to take control of your own life), our classrooms feature a comprehensive range of teaching aids and facilities that enable children to learn by doing and making.

我們的嬰幼兒親子班由維多利亞教育機構的資深教育家設計。課程透過提供富感官刺激的綜合遊戲活動以發展幼兒的好奇心、創意、自信心和溝通能力。除此之外,課程亦會透過發展一系列跟生活經驗相關的知識、態度與技能,為幼兒將來的自主學習,以及升讀小組班作好準備。最後,中心置有大量適齡的教具和設施,鼓勵幼兒「從實踐中學習」,慢慢了解和掌控自己的自主性。



Our lessons

我們的課堂

Based on the learning needs of infants and toddlers, our teachers develop and implement a wide range of engaging multisensory play-based activities that support children's whole person development. With elements such as music and movement, arts and craft, sensory play, stories and chanting incorporated, our lessons prepare your child to become a creative, curious, confident, communicative, healthy and caring person. Besides fostering children's development, we also want to model effective parenting strategies and foster deeper parent-child bonding. We do this by engaging parents in our lessons.

我們依據幼兒的發展需要設計和開展一系列適切性、富感官刺激的綜合遊戲活動,以推動幼兒的全人發展。活動中渗透了音樂與體能、美勞創作、感統遊戲、故事等元素,以引導幼兒成為具創意、愛探索、善於表達、有自信、健康和懂得關懷別人的孩子。除了推動幼兒的全人發展,我們也希望藉著家長的參與,一方面促進親子間之感情,另一方面則鼓勵家長「從實踐中學習」,在實踐中掌握我們的教學理念,以及有效的親子互動模式。



An Engaging Environment

優質活動環境





Our comprehensive learning environment is replete with dynamic learning centers. Our state-of-the-art interactive sensory learning space affords children the space to explore textures, media and materials. Our child kitchen provides children with the opportunity to have safe and meaningful learning experiences. We also boast exciting indoor sand and water play areas.

我們提供完善學習環境,包括教室內的各種學習區域,讓幼兒在最先進的觸感區內進行互動,讓他們探索不同物料,刺激觸覺方面的發展。幼兒會在家長,教師及校護鼓勵下,在安全的環境下進行體能活動。我們校園亦具備親子廚房讓孩子們能夠與父母一起享受入廚的樂趣。我們還設有玩沙玩水區域,為孩子們提供刺激有趣的觸感活動。



Our Programmes

我們的課程

Our programmes are bilingual (English and Cantonese) and play-based in nature. Using a "one-teacher-one-language" approach, each language teacher will guide your child through a range of multi-sensory play-based activities which nurture your child's curiosity, creativity, confidence and communication skills. These activities also prepare infants and toddlers for transition into future inquiry-based learning and pre-nursery education.

我們以「一教師、一語言」的策略提供雙語(英語及粵語)的綜合遊戲課程。每一位語言老師會以其第一語言帶領一系列富感官刺激的遊戲活動,以發展幼兒的好奇心、創意、自信心和溝通能力。他們的活動同時亦為幼兒的自主探索學習發展,以及小組班銜接奠定良好的根基。



Toddler Bee Class (1 - 2 years old) Toddler Bee 課程 (1 - 2歲)

Honey Bee Class (2 - 3 years old) Honey Bee 課程 (2 - 3歲) Children of this age are active explorers. They explore, inquire and develop concepts about their immediate surroundings. Building on foundation skills from the Baby Bee Class, our Toddler Bee class continues to use multi-sensory play-based activities to foster children's cognitive, language, physical, social and aesthetic development. 在學行期,幼兒是積極的探險家,對周遭環境充滿好奇心,會樂此不疲地探索、建構新的認知概念。因此,我們的Toddler Bee Class 會透過富處官刺激的綜合遊戲活動,進一步促進幼兒的認知、語言、體能、社交和美藝發展。

Children of this age are budding inquirers who are eager to learn, communicate and inquire about themselves, other people, and their surroundings. Apart from continuing to support children's whole person development, our Honey Bee Class offers a "Separation Programme" that equips children with the knowledge, values and skills to facilitate their transition into pre-nursery schooling.

在這階段裏,幼兒充滿求知慾,努力學習成為更有效的自主探索學習者。他們會更主動探索、建構和開始跟別人分享自己對周遭環境(人、物、事)的理解和感受。 不僅提供了一個遊戲中學習的課程,而且還提供了一個「分離計劃」,幫助孩子們 適應幼兒園或幼稚園的新的學習旅程。

Infant & Toddler Programmes Schedule

嬰幼兒課程時間

Baby Bee

8 - 12 months old, 1 day per week, Each session lasts 120 mins

8-12個月,每週1天,每堂120分鐘

Toddler Bee

1 - 2 years old, 2 days per week, Each session lasts 120 mins

1 - 2歲,每週2天,每堂120分鐘

Honey Bee

2 - 3 years old, 2 - 3 days per week, Each session lasts 120 mins,

2-3歲,每週2-3天,每堂120分鐘

Classes 課堂 Baby Bee:1 day	Morning Sessions 早上時段	Afternoon Sessions 下午時段
Baby Bee 課程 - 1天	Mon	Mon
Toddler Bee : 2 days Toddler Bee 課程 - 2天	Mon, Thur or Tue, Sat or Wed, Fri	Tue, Thur or Wed, Fri
Honey Bee : 2 days Honey Bee 課程 - 2天	Mon, Thur or Wed, Fri	Tue, Thur or Wed, Fri
Honey Bee : 3 days Honey Bee 課程 - 3天	Mon, Wed, Fri	Mon, Wed, Fri

Morning Session: 8:25 - 10:25, 10:30 - 12:30 (Mon-Fri) / 8:55 - 10:55, 11:00 - 13:00 (Sat)

Afternoon Session: 12:55 - 14:55, 15:00 - 17:00 (Mon-Fri) / 8:55 - 10:55, 11:00 - 13:00 (Sat)



Victoria (Kornhill) Nursery 維多利亞(康怡)幼兒園

G/F, 14 Hong Yue Street, Kornhill, Hong Kong 香港康怡花園康愉街14號地下

(852) 2513 1108 ukoffc@victoria.edu.hk